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BYSTRZYCA  KŁODZKA  (inf.  wł.).  Nie  ma  zgody  władz  samorządowych  gminy  oraz
społeczności czterech sołectw na utworzenie ogromnego obszaru górniczego. A mimo to
Marszałek Dolnego Śląska, jako organ w tej kwestii stanowiący, przychylił się do wniosku
spółki o to zabiegającej. W tej sytuacji Burmistrz Bystrzycy Kłodzkiej interweniowała w
ministerstwie, w którego kompetencji leży ów temat.

Jak powiedziała DKL24.PL burmistrzyni Renata Surma - sprawa została podjęta, a służby marszałka
województwa zobowiązano do przedstawienia wyjaśnień,  m.in.  w kwestii  niewzięcia  pod uwagę
negatywnej  opinii  gminy.  Przypomnijmy,  że  zabiega  ona  o  wyłączenie  z  rzeczonego  obszaru
kilkudziesięciu hektarów bardzo istotnych dla celu strategicznego, jakim jest ochrona ujęć wody
pitnej dostarczanej do gospodarstw domowych i rolnych.

Sprawa ma związek z  zamiarem uruchomienia działalności  rozlewni  wód mineralnych w Starej
Łomnicy.
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